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AANWEZIG: dhr. J. Wulfers (VVD), dhr. H. Boudewijn (VVD), mw. E. Post-Van Zon (HBB), dhr. J. Duinker (HBB), dhr. A. Rocourt (D66), 
dhr. P. Nielen (D66), dhr. P. Zoetemeijer (GroenLinks), dhr. O. Boeder (CDA), mw. R. Pameijer (PvdA), mw. E. Stam (wethouder), mw. 
A. Grummel (wethouder)  
 
VOORZITTER: dhr. R. Ates 
COMMISSIEGRIFFIER: mw. S. Groen-Bruschke 
 
  

 
 
 

1 Agenda 

Voorzitter kondigt aantal insprekers aan en stelt volgorde voor.  

Eerst insprekers over onderwerp niet op de agenda, dan inwoners over NABO en tot slot 
inwoners over fiets-parkeren. Vervolg: pauze en agendapunt 3 en verder. 

Commissie is akkoord en agenda ongewijzigd vastgesteld 

 

2 Spreekrecht inwoners 

Onderwerpen: 2 insprekers petitie vrijliggend fietspad plus actiecomité, 2 over petitie hekken 
Groenendaalse bos: 

Nav vraag GL komt de wethouder terug op welke hekken nu wel en niet worden vervangen en 
waar deze staan (buitenrand of tussenliggend) 

15 inwoners over NABO afsluiting (B stuk) Een aantal vragen worden doorgeschoven naar 
bespreking bij agendapunt 3 

4 inwoners over fietsparkeren in hun wijk nabij station Heemstede-Aerdenhout: Een aantal 
vragen worden doorgeschoven naar bespreking bij agendapunt 4 

 

 



 

 

3 02BR Resultaat onderzoek naar tunnel bij Niet bewaakte overgang (NABO)  

Conclusie voorzitter: 

Na technische vragen, bespreking vragen van inwoners en debat, conclusie voorzitter ten 
aanzien van advies commissie/fracties aan college over dit besluit: 

Blijf opzoek naar alternatieven en verdere oplossingen en blijf in gesprek met prorail over 
cofinanciering verdere oplossingen. Verder vinden alle fracties dat het college zich moet blijven 
inzetten om het Leyduin goed bereikbaar te laten blijven voor voetgangers en dat veiligheid heel 
belangrijk is. 

Uit de bijdrage van insprekers concludeert de voorzitter dat wandelen langs het fietspad onveilig 
is en dat de extra meters langs dit fietspad zeer ongewenst zijn. 

De meeste fracties roepen op actief naar alternatieven te blijven zoeken nu tunnel niet mogelijk 
is. Voorstel HBB gesteund door D66: Een voetgangersbrug naar Manpadslaangebied met 
voetpad langs Leidsevaart (oost-zijde) naar bruggetje bij Manpadslaan. 

Fractie GroenLinks vraagt op te tekenen in besluitenlijst dat fractie niet eens is met besluit plus 
overige conclusie zoals verwoord door de voorzitter en wél een tunnel wilt. Ook CDA heeft 
aangegeven een tunnel te willen realiseren met cofinanciering. 

 

4 02BR Fietsparkeren station Heemstede-Aerdenhout  

Conclusie voorzitter: Fracties zijn positief tegenover ontwerpen van locatie 1 en 2, locatie 3 liever 
gefaseerd na bijvoorbeeld een evaluatie en mogelijk voorleggen aan commissie. Doel: zo min 
mogelijk overlast voor omwonenden 

 

 

5 02CR Samenwerkingsovereenkomst met OpCharge voor het plaatsen, beheren en exploiteren 
van laadpalen 

Conclusie voorzitter: voldoende besproken 

 

6 Overzicht bouwprojecten 

Conclusie voorzitter: Geen opmerkingen 

 

7 Omgevingswet 

Conclusie voorzitter: Geen opmerkingen 

 

8 Regionale samenwerking 

Conclusie voorzitter: Geen opmerkingen 

 

9 Actiepuntenlijst 

Conclusie voorzitter: Voorstellen van afdoen 4 punten akkoord 

 



 

 

10 Wat verder ter tafel komt 

Aanmelding VVD, vragen en opmerkingen over stand van zaken Groenbeleidsplan: Antwoorden: 
voor beheerplan is met belangengroepen gesproken, voor fase 2 en 3 gaat men de wijken in, 
overige conclusies komen terug in Groenbeleidsplan 

Conclusie voorzitter: voldoende besproken 

 

11 Sluiting  

23:58 uur sluit de voorzitter de vergadering 

 

12 Lijst van conclusies en toezeggingen commissie Ruimte 

 
 
 


